Offer of additional **20,000 Marriott Bonvoy points** for new cardholders. Total offer to **50,000** bonus points + 1 Free Night Award.

- 1. **Offer Period**: 1st July to 14th September, 2025.
- 2. **Eligibility**: new Cardmember who apply and are approved for the Marriott Bonvoy® American Express® Card between 1 July 2025 and 30 September 2025 are qualified for an enhanced welcome offer of up to 50,000 Marriott Bonvoy® bonus points and 1 Free Night Award.
- 3. **Eligibility Criteria:** Offer is only applicable to new applicants who apply and are approved for the Marriott Bonvoy® American Express® Card during the campaign period. This offer is not available to Cardmember who currently hold or have previously held the Marriott Bonvoy® American Express® Card.

4. Offer Components:

- a. **Welcome Offer:** Earn 30,000 Marriott Bonvoy bonus points and 1 Free Night Award (worth up to 35,000 points), upon: Spending USD 3,000 on eligible purchases within the first 90 days of account creation; and Payment of the full annual card fee.
- b. **Bonus Offer:** Earn an additional 20,000 Marriott Bonvoy bonus points provided all the previous conditions are met: The Cardmember qualifies for the Welcome Offer and Bonus Offer.
- 5. **Points Crediting:** Bonus points will reflect on your Marriott Bonvoy® account within 90 days after the end of the Offer period.
- 6. Bonus Points may appear on your account in more than one deposit.
- 7. Exclusions: Cash advances, Digital wallets top-ups, balance transfers, non-purchase transactions, transactions at non-participating Marriott Bonvoy®hotels (including but not limited to third-party websites or travel agencies), transactions made outside the Offer period, cancelled, reversed, refunded, or disputed transactions, and charges not appearing on the hotel room folio (such as dining spa/resort/health club, and any other services billed separately.
- 8. **Non-Transferable:** Offer cannot be transferred to other Cardmembers or supplementary card holders.
- 9. Purchases may fall outside of the 1-month period in some cases due to a delay in merchants submitting transactions or a different purchase date from the date you made the transaction. In such cases, American Express Saudi Arabia may consider the purchase date to be the date the transaction was made, not the date when the transaction was recorded on the system.
- 10. If we in our reasonable discretion determine that you have engaged in fraud, abuse, misuse, or gaming in connection with the statement credit offer in any way or that you intend to do so (for example, if you repeatedly make purchases at different hotels and then cancel the transactions), we will not credit the Marriott Bonvoy® American Express® Credit Card with the statement credit. We may also cancel your Card account and other Card accounts you may have with us.
- 11. Cardmember Responsibilities: Ensure the Marriott Bonvoy® American Express® Credit Card is used for qualifying transactions.
- 12. Marriott Bonvoy® terms and conditions apply.
- 13. Terms and conditions of American Express® Saudi Arabia apply. To view all card benefits, terms and conditions, and fees, please visit the American Express® Saudi Arabia website.
- 14. All rights reserved American Express Saudi Arabia, Copyright.
- 15. For more information, please contact us on 800 124 2229 or visit americanexpress.com.sa
- 16. If you have any comments or complaints, please contact our Customer Care team via email at complaints@americanexpress.com.sa, or call us at 800 442 4442 from within the Kingdom or at

+966 11 292 6663 from outside the Kingdom.

- 17. The Annual Percentage Rate (APR) for all American Express credit cards starts from 40.64%, based on applicable criteria.
- 18. Failure to comply with the terms and conditions of the Credit and Charge Card Agreement with American Express Saudi Arabia may result in the cancellation or suspension of your card or any supplementary cards, and may negatively affect your credit record. Paying only the minimum due amount on your credit card may result in additional charges due to the application of the Murabaha margin on the outstanding balance.
- 19. Paying only the minimum due amount on your credit card may lead to incurring additional fees and charges, as well as taking a longer period to fully settle the outstanding balance. For example: If your outstanding balance on the credit card is SAR 7,000 and you choose to pay only the minimum amount due, it will take 81 months to fully repay the balance. In this case, the total Murabaha margin cost over the period will be SAR 6,296.

American Express Saudi Arabia is regulated by Saudi Central Bank.

عرض نقاط إضافية 20,000 نقطة من Marriott Bonvoy للعملاء الجدد

إجمالي العرض: 50,000 نقطة إضافية + ليلة مجانية واحدة

- أ. فترة العرض :من 1يوليو حتى 14 سبتمبر 2025.
- 2. الأهلية: العملاء الجدد الذين يتقدمون بطلب للحصول على بطاقة «Marriott Bonvoy American Express وتمت الموافقة عليهم خلال الفترة من 1يوليو 2025 إلى 14 سبتمبر 2025 مؤهلون للحصول على عرض ترحيبي معزز يصل إلى 50,000 نقطة إضافية + ليلة مجانية واحدة.
- . معايير الأهلية: يسري هذا العرض فقط على المتقدمين الجدد الذين يتقدمون وتتم الموافقة عليهم خلال فترة العرض. هذا العرض غير متاح لحاملي البطاقات الحالبين أو لأي شخص سبق له الحصول على بطاقة Marriott Bonvoy American . Express®.
 - 4. تفاصيل العرض:
- أ. العرض الترحيبي: احصل على 30,000 نقطة من Marriott Bonvoy وليلة مجانية واحدة (بقيمة تصل إلى 35,000 نقطة) عند تحقيق ما يلي: إنفاق 3,000 دولار أمريكي على المشتريات المؤهلة خلال أول 90 يومًا من اصدار الحساب ودفع رسوم البطاقة السنوية بالكامل.
 - ب. العرض الإضافي: احصل على 20,000 نقطة إضافية من Marriott Bonvoy عند استيفاء جميع الشروط السابقة.
- . اضافة النقاط: ستُضاف نقاط المضاعفة إلى حساب بطاقة Marriott Bonvoy American Express® الائتمانية الخاصة بك خلال 90 يومًا بعد نهاية فترة العرض.
 - 6. قد تظهر النقاط الإضافية في حسابك في أكثر من عملية إيداع واحدة.
- 7. الاستثناءات: السحب النقدي، إضافة الأموال إلى المحافظ الرقمية، التحويلات بين الأرصدة الداخلية أو خارجها، العمليات غير الشرائية، العمليات في فنادق Marriott Bonvoy غير المشاركة (بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر المواقع الإلكترونية أو وكالات السفر التابعة لجهات خارجية)، العمليات التي تمت خارج فترة العرض، والعمليات الملغاة أو المرفوضة أو المستردة أو المتنازع عليها والرسوم مثل تناول الطعام والسبا/منتجع/نادي صحي وأي خدمات أخرى غير الموجودة في تفاصيل فاتورة الفندق.
 - عير قابل للتحويل: لا يمكن نقل العرض إلى أعضاء البطاقات الآخرين أو أعضاء البطاقات الإضافية.
 - 9. قد تتجاوز المشتريات في بعض الحالات فترة الشهر بسبب تأخر التجار في إرسال العمليات أو تاريخ الشراء المختلف عن تاريخ إجراء المعلية وليس تاريخ تسجيل العملية في نظامنا.
 - 10. إذا قررنا وفقًا لتقديرنا الخاص أنك قد ساهمت في إساءة استخدام أو قمت بإساءة استخدام أو قمت بالتلاعب بعرض المبلغ الانتماني المسترد بأي شكل من الأشكال أو أنك تعتزم فعل ذلك (على سبيل المثال، إذا قمت بالشراء في فنادق مختلفة بشكل

- متكرر وألغيت المعاملة للاستفادة من المبلغ الائتماني المسترد)، لن نضيف إلى بطاقة ائتمان Marriott Bonvoy® المبلغ الائتماني المسترد. يجوز لنا أيضًا إلغاء حساب بطاقتك وحسابات البطاقة الأخرى التي قد تكون لديك معنا.
- 11. مسؤوليات عضو البطاقة: التأكد من استخدام بطاقة Marriott Bonvoy American Express® الائتمانية لإجراء معاملات مؤهلة.
 - 12. تطبق شروط وأحكام برنامج Marriott Bonvoy.
 - 13. تطبق شروط وأحكام أمريكان إكسبريس السعودية. للإطلاع على جميع مزايا البطاقة، الشروط والأحكام والرسوم، الرجاء زيارة الموقع الإلكتروني لأمريكان إكسبريس السعودية.
 - 14. جميع حقوق الطبع والنشر محفوظة لصالح شركة أمريكان إكسبريس السعودية.
 - 15. لمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال بنا على 8001242229 أو زيارة موقع أمريكان إكسبريس السعودية.
 - 16. إذا كان لديك ملاحظات أو شكاوى، يرجى التواصل مع فريق العناية بالعملاء عبر البريد الإلكتروني: complaints@americanexpress.com.saأو على 8004424442 أو على 966112926663
 - 17. معدل النسبة السنوية لجميع بطاقات أمريكان إكسبريس الائتمانية يبدأ من (40.64%) حسب المعايير المطبقة.
 - 18. عدم الالتزام بأحكام وشروط إتفاقية البطاقات الانتمانية والإعتمادية من أمريكان إكسبريس السعودية قد يؤدي إلى إلغاء/تعليق بطاقتك أو البطاقات الإضافية، والتأثير سلباً على سجل الائتمان الخاص بك. إن سداد الحد الأدنى من المبلغ المطلوب على بطاقتك الائتمانية قد يؤدي إلى فرض رسوم إضافية نتيجة لتطبيق هامش المرابحة على الرصيد المستحق.
- 19. سداد الحد الأدنى فقط للمبلغ المستحق على بطاقتك الائتمانية قد يؤدي إلى تحمل أجور ورسوم بالإضافة إلى أخذ فترة أطول لسداد المبالغ المستحقة عليك لنا بالكامل. مثال: إذا كان رصيدك المستحق على البطاقة الائتمانية 7,000 ريال سعودي واخترت أن تدفع الحد الأدنى فسوف يستغرق الأمر 81 شهراً لتسوية الرصيد بالكامل. وسيكون في هذه الحالة إجمالي هامش المرابحة تكلفة المدة 6,296 ريال سعودي.

تخضع شركة أمريكان إكسبريس السعودية لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي.